

HKIoD joins Climate Governance Initiative and launches CGI Hong Kong Chapter To mobilise and equip directors in Hong Kong to take climate actions

香港董事學會加入「氣候管治行動」並設立CGI香港分部 於香港倡導動員及裝備企業董事開展氣候行動



Dr Moses Cheng, Honorary President and Founding Chairman of HKIoD, GBM, GBS, OBE, JP
香港董事學會榮譽會長及創會主席鄭慕智博士，大紫荊勳賢，GBS，OBE，JP

(25 September 2022, Hong Kong) – **Dr Moses Cheng, Honorary President and Founding Chairman of The Hong Kong Institute of Directors** (“HKIoD”) announced at the Directors’ Conference 2022 that it has joined the **Climate Governance Initiative** (“CGI”) and launched the **CGI Hong Kong Chapter** (“CGI HK”).

CGI is a global initiative the World Economic Forum started in 2019, with the aim of encouraging boards worldwide to address climate change issues in their businesses. It upholds eight principles: 1. climate accountability on boards, 2. command of the subject, 3. board structure, 4. material risk and opportunity assessment, 5. strategic integration, 6. incentivisation, 7. reporting and disclosure, and 8. exchange.

Please click [\[here\]](#) for more details.

(2022年9月25日，香港訊) - **香港董事學會榮譽會長及創會主席鄭慕智博士**在董事論壇2022上宣布加入「氣候管治行動」(Climate Governance Initiative，CGI)，並設立CGI香港分部(CGI香港)。

氣候管治行動是世界經濟論壇(World Economic Forum)於2019年發起的一項全球倡議，旨在推動世界各地的董事會在業務當中應對氣候轉變的議題。CGI 遵循八項原則：1. 董事會的氣候問責機制、2. 掌握主題、3. 董事會結構、4. 重大風險和機遇評估、5. 戰略整合、6. 激勵、7. 報告和披露及8. 交流。

請點擊[\(連結\)](#)了解更多。